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Szövetségi kapitányunk arról beszélt, mi volt a terv a nagy löv?kkel szemben, s miért
nem jött be. 

 

A teljes cikk elolvasható itt:
https://magyarnemzet.hu/sport/2025/07/varga-zsolt-vizilabda-vilagbajnoksag-ezusterem-spnyolok

 

 

  
Tisztelt olvasók!
Legyenek olyan kedvesek és támogassák "lájkukkal" a Flag Polgári Magazin Twitter oldalát a következ? címen:
https://twitter.com/syracuse73. illetve a Facebook oldalát pedig az alábbi címen:
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- Minden "lájk számít, segíti a magazin m?ködését!

Köszönettel és barátsággal!
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